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ZAB.0002.7.2022 

Protokół nr XLIV/22 

z obrad XLIV Sesja Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 30 czerwca 2022 roku  

1) Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 30 czerwca 2022 r. o godzinie 12:03 otworzył obrady XLIV Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią 
Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, 
kierowników jednostek organizacyjnych oraz przedstawicieli środków masowego przekazu, 
a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 19 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 
w sprawie jego zmiany.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek obrad 
XLIV Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  
Przewodniczący Rady zawrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XLIV sesji?  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 30 czerwca 2021 r. wniósł o uzupełnienie porządku obrad polegające na: 
 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 (tekst jednolity);  

 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity).  

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).    
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Przewodniczący Rady przypomniał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania radni są zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku 
na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z,  „przeciw” – czerwony 
przycisk z literą P, „wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 11 zmienionego 
porządku obrad XLIV sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022-2029 (tekst jednolity)? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołów.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 12 zmienionego 
porządku obrad XLIV sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity)? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołów.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XLIV sesji? Radni nie złożyli wniosków.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma innych zmian, to poinformował, że 
porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji (załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu).  
Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek składa się z 14 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XLIII/22 z dnia 27 maja 2022 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XLIII Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr XLIII/22 z dnia 27 maja 2022 r. 
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5)  Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie 

od dnia 28 maja 2022 r. do 9 czerwca 2022 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 10 czerwca 2022 
r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał radnych czy mają uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?   Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2022 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 28 maja 
2022 r. do 9 czerwca 2022 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie 
Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 10 czerwca 2022 r. 
do dnia sesji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę/najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie 
laboratorium analitycznego przy ul. Wyszyńskiego (bud.E) przez wyłoniony 
w drodze konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku wystąpił z wnioskiem o wyrażenie zgody na 
oddanie w dzierżawę lub najem na czas określony pomieszczeń na prowadzenie laboratorium 
analitycznego. Projekt uchwały oraz uchwałę Rady Społecznej radni otrzymali w materiałach 
na sesję.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona - Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Jacek Ledzion – Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca 2022 r. pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę/najem na 
czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie laboratorium analitycznego przy ul. 
Wyszyńskiego (bud.E) przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot świadczący usługi 
diagnostyczne.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Przeciw -0  
Wstrzymało się – 0  
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3 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę/najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie laboratorium 
analitycznego przy ul. Wyszyńskiego (bud.E) przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot 
świadczący usługi diagnostyczne stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę/najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie 
laboratorium analitycznego przy ul. Wyszyńskiego (bud.E) przez wyłoniony w drodze 
konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.  
 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2021 r. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stosownie do przepisów art. 53a ustawy 
o działalności leczniczej sporządził i przekazał podmiotowi tworzącemu raport o sytuacji 
ekonomiczno- finansowej jednostki za 2021 r. oraz prognozę sytuacji ekonomiczno – 
finansowej na lata 2022-2024. Do projektu uchwały dołączona jest do wiadomości uchwała nr 
45/2022 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku z dnia 31 maja 2022 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona – Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Jacek Ledzion – Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 czerwca 2022 r., na którym 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2021 r. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2021 r. Komisja jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jednocześnie poinformował, że na sali obrad jest 
Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, który jeżeli będą pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 30 czerwca 2022 r.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw - 0  
Wstrzymało się – 0  
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2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2021 r. stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 r. stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 
 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy ustalenia od dnia 
1 września 2022 r. planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 
Powiat Włocławski z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na 
obszarze Powiatu Włocławskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2022 r. pięcioma głosami „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radny Wojciech Rudziński zgłosił uwagę do sieci szkół. W załączniku pkt 2 – publiczne 
szkoły ponadpodstawowe mające siedzibę na obszarze powiatu włocławskiego prowadzone 
przez inne organy – szkoły policealne np. w Kowalu już taka szkoła nie funkcjonuje, 
prawdopodobnie w Brześciu Kuj. też nie funkcjonuje.    
Przewodniczący Rady poprosił o powtórzenie.  
Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w załączniku do uchwały w pkt 2 – inne organy 
prowadzące, szkoły policealne, szkoła policealna w Kowalu przy ul. K. Wielkiego 
funkcjonująca w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. K. Wielkiego w Kowalu 
już nie funkcjonuje. Podobnie jest w Brześciu Kuj. Jest to z mocy ustawy. Te, co mają wykaz 
zawodów już nie mogą w szkole rolniczej funkcjonować.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski wniósł o 2 minuty przerwy celem 
skonsultowania problemu i udzielenia następnie odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady Rady Powiatu. 
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski powiedział, że pytanie, które zadał radny 
dotyczy szkół, których organem prowadzącym jest Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
Przedstawioną radnym uchwałę opracowuje się na podstawie rejestru szkół 
ponadpodstawowych, który znajduje się w Wydziale Edukacji. Od wielu lat te szkoły w tym 
rejestrze widnieją. Przez ten organ ani przez żadną inną instytucję nie została zgłoszona 
likwidacja tych szkół. Projekt tej uchwały został także uzgodniony z Kuratorium Oświaty. 
Kuratorium wydało pozytywną opinię pismem DW.545/7/2022 co do funkcjonowania tych 
szkół na terenie powiatu. Bardzo trudno określić, w związku z tym, że powiat nie jest 
organem prowadzącym, czy te szkoły faktycznie istnieją, czy nie. Z doświadczenia starosta 
powiedział, że także w szkołach powiatowych są pewne elementy zespołów szkół, które nie 
funkcjonują, a w sieci szkół są, jakby, chociaż Branżowa Szkoła w Lubrańcu - Marysinie.  
Starosta powiedział, że zwróci się na to szczególną uwagę przy kolejnej podejmowanej 
uchwale. Postara się tę sprawę wyjaśnić z organem prowadzącym. Na podstawie dokumentów 
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do tej pory przekazanych przez organy prowadzące i uzgodnienia z Kuratorium Oświaty, 
które jest organem nadzorującym pod względem pedagogicznym, należało taką uchwałę 
z taką siecią przygotować.  
Radny Wojciech Rudziński przeprosił za zamieszanie i stwierdził, że nie chce tematu 
rozwijać, jeśli Kuratorium tak uznało, chociaż w ministerstwie te szkoły już nie funkcjonują.  
Przewodniczący Rady w związku z barkiem głosów w dyskusji, przystąpił do procedury 
głosowania. Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw - 0  
Wstrzymało się – 0  
3 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 

9) Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2021 rok”.   
 

Przewodniczący Rady powiedział, że przedłożone sprawozdanie obejmuje zadania, za 
realizację, których odpowiedzialny był dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, 
zadania za realizację, których był odpowiedzialny dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku, zadania, za realizację, którego odpowiedzialny był dyrektor 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, zadania, 
za realizację, Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 czerwca 2022 r., na którym pięcioma 
głosami „za” przyjęła Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2022 r. przyjęła 
Sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu.    
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10) Informacja o wykonaniu w 2021 roku planu finansowego wydzielonego 

rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu 
Włocławskiego. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zarząd powiatu na podstawie art. 65 ust. 13 ustawy 
z  dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, przedstawia po 
zakończeniu roku budżetowego, radzie powiatu informację o wykonaniu planu finansowego 
dla wydzielonego rachunku, na którym gromadzone są środki z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19, na dzień 31.12.2021 roku.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. analizowała informację 
dotyczącą realizacji planu finansowego wydzielonego rachunku środków Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2022 r. przyjęła 
Informację. 
Informacja o wykonaniu w 2021 roku planu finansowego wydzielonego rachunku środków 
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu. 
 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029 
wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. W dniu dzisiejszych obrad radni 
otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 
– 2029. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029 stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Autopoprawka wraz tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
 

12) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 wraz z  autopoprawką (tekst 
jednolity).  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. W dniu dzisiejszych obrad 
radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący zmian w budżecie Powiatu Włocławskiego na rok 2022. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił skarbnika powiatu o przedstawienie autopoprawki. 
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że PZD wystąpił o zmianę 
dotyczącą zwiększenia nakładów finansowych na zadaniu „Rozbudowa drogi powiatowej 
Polówka – Stary Brześć” z uwagi na to, że zwiększyła się ilość dokonywanych podziałów 
działek o 13 szt. W związku z tym należy zwiększyć nakłady finansowe na to zadanie 
o 13 091 zł. Środki będą pochodzić z oszczędności na zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa 
drogi powiatowej Szpetal Górny – Włocławek”. Po podpisaniu umowy powstały 
oszczędności, jak i z bieżących środków na zakupy. ZS w Lubrańcu – Marysinie wystąpił 
z wnioskiem o wprowadzenie do budżetu środków z projektu unijnego „Ponadnormatywna 
mobilność uczniów”, to są projekty z Erasmus – a, kwoty 195 604 zł. Na ten rok jest to 
zadanie realizowane do końca br. Te środki będą wykorzystane dla uczniów szkoły 
w Lubrańcu – Marysinie na pobyty za granicą w celu szkoleń wraz z opiekunami. Na 
podstawie decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego dotyczącej dotacji celowej 
z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności dps – ów, zarówno decyzji 
zmniejszającej, jak i zwiększającej wielkości nakładów finansowych, jak i zwiększających tą 
dotację. Jeżeli chodzi o zmniejszenie, to ogólnie – to jest to kwota 319 715 zł, a jeżeli chodzi 
o zwiększenie to 216 000 zł.   Per saldo daje to minus 103 715 zł. W tej sytuacji również 
zmniejsza się dotację dla DPS Izbica Kuj. o 107 575 zł. Otrzymano środki konsekwentnie, jak 
co miesiąc w ostatnim czasie, z uwagi na wojnę w Ukrainie, z przeznaczeniem na pomoc 
uchodźcom z Ukrainy, ale przeznaczone dla oświaty. To jest kwota 2 759 zł, z czego kwota 
1280 zł ma być przeznaczona zgodnie z wnioskiem Wydziału Edukacji, dla poradni, 
natomiast kwota 1479 zł będzie przeznaczona na dotację dla Społecznego Liceum 
Ogólnokształcącego w Choceniu. Ponadto wniosek Starostwa Powiatowego, na podstawie 
aneksu do porozumienia z Marszałkiem Województwa – zwiększyło się finansowanie na 
rekompensaty za bilety ulgowe. Wiąże się to z umową dotyczącą transportu zbiorowego. Jest 
umowa z Marszałkiem Województwa, który pokrywa tą rekompensatę za bilety ulgowe. 
W projekcie „Energia rozwoju”, czwarty projekt z RPO, dokonuje się przeniesień między 
paragrafami klasyfikacji budżetowej. Jednostki również prosiły o zmianę do planu, tj. 
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w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej Jaś. Placówka ta otrzymała darowiznę od 
Stowarzyszenia Przyjaciół Szkoły Podstawowej nr 2 we Włocławku z przeznaczeniem na 
zakup wyposażenia w ogrodzie – 1000 zł. Tą kwotę w dochodach uwzględnia się. Zwiększa 
się jednostce paragraf wydatkowy w celu realizacji otrzymanej darowizny.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi, pytania?  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 
2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoby nie głosowały.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu.  
Autopoprawką wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 27 
do niniejszego protokołu.  
 

13) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominał, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radni nie złożyli oświadczeń.  
 

14) Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Rady w dniu 30 czerwca 
2022 r. o godzinie 13:06 zamknął XLIV Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  

  Przewodniczący Rady  
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 

 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ……… 
2) Anita Sudomir – Ozdoba ……………………  
 


